



HKEx
香港交易所

編號

| |
|--------------|
| ISD/001/2010 |
|--------------|

Ref. No.:

日期 2010年3月1日

Date: 01/03/2010

香港交易及結算所有限公司是香港聯合交易所有限公司、香港期貨交易所有限公司及香港中央結算有限公司之認可控制人
Hong Kong Exchanges and Clearing Limited is the recognised controller of The Stock Exchange of Hong Kong Limited, Hong Kong Futures Exchange Limited and Hong Kong Securities Clearing Company Limited

通告 CIRCULAR

事項 香港交易所市場資料 2009
Subject: HKEx Fact Book 2009

查詢 蔡玉華
Enquiry: Susan Chua (2840 3831)

We are pleased to inform you that the **HKEx Fact Book 2009** ("Fact Book") has been published on HKEx website. This annual publication presents a review of the securities and derivatives markets in 2009, as well as clearing and settlement information. It includes the market indices' movements, trading statistics and analysis, statistics on the Hang Seng Industry Classification System, corporate activities of listed companies, fund-raising figures, historical statistics and results from surveys on the investing community.

The HKEx Fact Book is posted in the Data & Statistics section of the HKEx website at <http://www.hkex.com.hk/data/factbook/2009/fb2009.htm>.

Should you have any enquiries on the Fact Book, please contact Miss Susan Chua of Information Services Department at 2840 3831.

Daniel Poon
Vice President
Information Services Department

「香港交易所市場資料2009」（「市場資料」）現已刊登在香港交易所網站，免費供公眾人士閱覽。「市場資料」載有2009年香港證券市場和衍生產品市場以及股票結算與交收的資料，包括市場指數變動、成交統計及分析、恒生行業分類系統的統計、上市公司資料、集資額數據、歷年市場統計及香港市場投資者市場調查研究等。

各交易所參與者可從香港交易所網頁查閱 http://www.hkex.com.hk/data/factbook/2009/fb2009_c.htm

若對「市場資料」有任何查詢，請與資訊服務部蔡玉華小姐聯絡（電話：2840 3831）。

潘翰祥
資訊服務部總監

香港交易及結算所有限公司
Hong Kong Exchanges and Clearing Limited

香港中環港景街一號國際金融中心一期12樓
12/F, One International Finance Centre, 1 Harbour View Street, Central, Hong Kong

電話 Tel: +852 2522 1122 傳真 Fax: +852 2295 3106 網址 Website: www.hkex.com.hk 電郵 E-mail: info@hkex.com.hk